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Afval 
 

 
Toelichting 

 De GFT is voor mij vaak te klein waardoor bij een te groot aanbod soms een gedeelte 
bij het restafval gaat. 

 Echter nu gaan er enkele samen. 

 Ik heb kippen en composthoop (GFT) 

 Liever hebben we geen of zo weinig mogelijk afval. Wat gescheiden kán worden, 
doen we. 

 

 
Toelichting 
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1. Welk afval scheidt u? 
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2. De gemeente kent een afvalinzamelsysteem 
met diverse (verpakkings)afvalstromen. Wat is 

uw opvatting hierover? 
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 andere containers is wenselijk net zoals in Tilburg 4 scheidingsmogelijkheden en elke 
week 1 lichting  

 gft-tarief is veel te hoog 

 goed , alleen de betaling per keer dat de cotainer aan de weg staat moet weg!! 

 Het systeem zal wel in orde zijn maar of het kostenbesparend is betwijfel ik. 

 meer keren plastic ophalen en de milieustraat gratis nu gaat er wat iets waard is naar 
de kringloop winkel  

 Meer mogelijkheden aanbieden waar je bv bladeren, plastic kwijt kan 

 meer plekken nodig met meer mogelijkheid tot gescheiden afval deponeren. Vaak te 
weinig plaatsen in het dorp met containers etc en vaak te kleine capaciteit. 

 niet bekend of dit zorgt voor kostendaling of stijging?  

 Plastic had centraal moeten blijven 

 Prima, als ook de gescheiden materialen gescheiden verwerkt worden. Daar hebben 
we soms vraagtekens bij. Als het milieu ermee gebaat is: altijd goed. Zou best kunnen 
dat alles verbeterd kan worden. 

 REST-afval moet zijn al het afval na scheiding van glas en papier en karton en GFT en 
Plastic en chemisch afval en OOK electronica !  De gemeente heeft een 
ophaalsysteem waarbij gezien de frequentie de nadruk ligt op restafval. Mijns inziens 
onjuist. Qua hoeveelheid en hygiene moet de nadruk liggen op GFT afval. Dus de 
Ophaalfrequentie wijzigen. Discussie van mij met de gemeente levert op dat ik het 
teveel aan GFT afval maar moet lozen in de restafvalbak, DAT is het 
scheidingsprincipe om zeep helpen !!! door onze eigen overheid. MISPLAATST. 

 verschillende contaners op meer plaatsen 
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In hoeverre bent u het (on)eens met de volgende stellingen? 
 

 
Toelichting 
4 Als er steeds meer wagens langs moeten komen voor ieder zijn eigen product 

dan zal dit zeker niet goedkoper worden en bovendien wat denk je van de 
vervuiling hierdoor. 

4 Door de verbijzondering worden de normale bakken steeds leger en is het 
aanbieden steeds duurder (relatief) vanwege de betaling per kg en per lediging. 
Te lang wachten met aanbieden is niet haalbaar vanwege rotting en daardoor 
stank. 

4 Elke afvalstroom kost geld: thuis aparte afvalbakken, transportkosten, enz. Nu 
plastic, blik en melkpakken bij elkaar kunnen is het weer iets eenvoudiger 

4 Ondanks het gescheiden afvalsysteem vind ik de kosten daarvoor gigantisch 
hoog 

6 Geen idee, geen achtergrondkennis van  
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3. `Des te meer we scheiden, des te goedkoper 
het afvalsysteem wordt` 
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Toelichting 
4 Zie vraag 1, wel andersom nl. gft afval bij het restafval 
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4. `Ik gooi ook wel eens restafval bij het andere 
gescheiden afval` 


